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Tilstede: Alle

Ris og ros

“Kan volvox slutte å være kleptomaner hvorhen de går?”
Vi tar det til oss.

“Bør vi dekorere døra? Ell får vi ikke lov? Reinfann?”
Vi har søkt tillatelse til å gjøre dette og venter på svar.

“Veldig uhyggelig å være på kontoret når det er såpass rotete og lite plass.”
Vi beklager en rotete periode på grunn av rydding av lageret. Det skal se bedre ut nå.

“QR-kode på movemberplakat fungerer ikke :( Tipper pga mørk bakgrunn”
Vi skal ta opp dette med Movember-kapteinen.

“Da e blitt superkjækt på lageret nu, meget bra jobba frå HS og dei som var med(:”
Tusen takk! Mange flotte folk, også utenfor HS, var med på å rydde.

“Nice at prokom har fått side på volvox.no!”
Tusen takk!

“Ris: Tiger dama er blitt kastet. Grunnlaget var etter det jeg skjønte kastet fordi den var
sexualisert/sexist. Okey, så hvorfor henger fortsatt "din hjelp på eksamen" plakaten oppe. Er
ikke flere av midtsidene litt på kanten også. Skal vi slutte med å skrive ned grove sitater. Jeg
er enig at vi burde ta en diskusjon rundt slike ting, men snakk med folk på kontoret først?
(Hvis jeg har misforstått grunnlaget beklager jeg :). )”
Vi fjernet tigerdamen etter å motatt flere klager på den. Plakaten “Hjelp på eksamen” er
berget, så vi kan ikke kaste den, men kan gi den tilbake. Midtsidebildene har vi personlige
forhold til da de er fotografier av Nukleomedia. Vi syns det er hensiktsmessig å ta en
diskusjon om kontorkultur innad i Hovedstyret.

http://volvox.no/


1 Komitéoppdateringer

● Leder:
○ Sett på GDPR
○ Vært på MVA kurs
○ Hatt møte med tidligere leder fra Delta om organisatorisk oppsett av

linjeforeningen
■ Vurderer å sette opp et møte med Online og Abakus

● Kasserer:
○ Vært på MVA kurs
○ Har fått innvilget midler fra fakultetet for alkoholfritt arrangement

■ Planlegges game night i midten av januar
○ Lagd skjema for kjøregodtgjørelse
○ Hatt møte med HAV
○ Sett på overskudd fra VIVO

● Nestleder:
○ IÅM

● Sekretær:
○ Ser på muligheter for taushetserklæring for tillitsvalgte

● Faddersjef:
○ IÅM

● Arrkom:
○ Julebord på torsdag
○ Kosekveld på onsdag

● Bedkom:
○ Hatt møte med Ocean Club om HAV

● Nukleomedia:
○ Designet logo for dykkergruppen
○ Ferdigstilt Trollkom-plakater
○ Ferdigstilt årets siste Nukleotidende

● Kontorkom:
○ IÅM

● Prokom:
○ Hatt siste møte for semesteret
○ Ser på muligheter for SoMe prosjekt-samarbeid med bachelor i kjemi ved UiO
○ Diskuterte blesting av Bedkom på SoMe
○ Så på muligheter for digitalt Nukleotidende-arkiv



○ Hold øynene åpne for nye ting på nettsiden 01.12👀
○ Så på mulighet for å samarbeide med ITV-er o.l. med takeover eller liknende
○ Ser på hvordan optimalisere nettside for besøkende på mobil
○ Hatt møte med andre websjefer på Gløshaugen

Andre saker

2 Kontorkultur (Prosjef)

Det ønskes å ha et møte om kontorkulturen til nyåret. Dette skal holdes før kurset med SiT
for å få en felles forståelse av hvordan den oppleves.

3 Arrangementsregler (Leder)

Det foreslås å lage et utkast til arrangementsregler.

4 Sponsor til Krabbe (Kasserer)

Det informeres om linjeforeningens budsjett og hvor mye linjeforeningen kan sponse billetter
til Krabbe.


